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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (Demokrati) je na 14. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 24. studenog 2022. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
„Drugo pitanje je vezano za lijep naš Stari grad koji to u stvari i nije jer ga ne održavamo kako 
treba. Naime, dešava se u Starom gradu da nam fasade padaju, da imamo zatvorene, 
zapuštene kuće. U tim kućama ima jednostavno, da kažem, kote se štakori, gamad i imaju 
susjedi tih kuća sve više i više problema. Znači, Stari grad nije onakav kakav bi trebao biti. 
Grad Labin i vlast grada Labina bi se trebao pobrinuti, konačno, da grad dobije kompletnu 
infrastrukturu i da se kompletno obnovi. Meni kao građaninu nije dovoljno objašnjenje da se 
na tome radi jer Stari grad propada već više od dvadeset godina. Znači, konačno jedanput 
krenimo onako kako treba i naš Stari grad napravimo da bude za građane i da bude za nas.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina: 
„Na žalost, tvrdnja stoji. Ne mogu kazati da ne jer tvrdnja stoji i svjesni smo toga. Sada ću 
replicirati na onaj drugi dio jer prvi dio prihvaćam ali drugi dio nije baš tako jer je upravo u 
tijeku, ja se nadam da ćemo idući tjedan imati gotov glavni projekat rekonstrukcije starogradske 
jezgre. Rekonstrukcije koja obuhvaća kompletnu infrastrukturu počev od energetike, počev od 
javne rasvjete, počev od vodoopskrbe, počev od fekalnih kanalizacija, počev od oborinske 
kanalizacije, od IT-a i završno sa partnernim površinama. Pravomoćne lokacijske dozvole 
imamo, ta priča je gotova. Projekat je gotov i ja se nadam da ćemo u roku 10-ak dana predati 
zahtjev za građevinsku dozvolu. Bez dozvole u gradu odnosno na lokaciji koja je zaštićena sa 
zakonom o kulturi odnosno kulturnim dobrima, mi ne možemo početi raditi tako da, dok ne 
ishodimo građevinsku dozvolu koju će nam, ja vjerujem konzervatori koji su cijelo vrijeme 
uključeni u taj proces zbog čega sve to skupa toliko i traje, ali to je toliko dugo trajalo u svim 
mediteranskim starogradskim jezgrama, tako je trajalo i u Labinu i to nije ništa čudno. Želimo 
napraviti najbolje što možemo ali to ide sporo. I nakon toga pomalo idemo u nabave, 
ugovaranje i u početak radova tako da dan D je blizu i mislim da smo mi sada stvarno progrmili 
puno, puno toga, puno toga je iza nas, puno papira i pomalo će doći i ta građevinska dozvola 
i krećemo s ugovaranje i sa samim izvođenjem.“  
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